
11ورزش سالپنجم
شماره1298

سه شنبه 
1401 .03 . 24
14 ذی القعده   14/1443  ژوئن   2022

a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه

هومنافاضلی
کارشناس فوتبال

 میرمعصوم سهرابی در ارتباط تلفنی با »به اضافه ورزش« 
در خصوص موضوع درآمدزایی باشگاه ها از فروش بازیکن، 
اظهارداشت: فروش بازیکن در کنار منابع درآمدی همچون 
حق پخش تلویزیونی، اسپانسر، فروش محصولات و حق 
تبلیغات به عنوان یک منبع درآمد در دنیا شناخته می شود. 
متاسفانه در کشورمان به دلیل استفاده باشگاه ها از منابع 
دولتی، توجه زیادی به این موضوع نمی شود. وی بیان کرد: 
درآمدزایی از طریق فروش بازیکن برنامه ریزی بلندمدت 
می طلبد و ضروری است باشگاه ها امکانات سخت افزاری 
و نرم افزاری برای تحقق این امر مهم ایجاد کنند. تراکتور 

به عنوان یک باشگاه خصوصی به این موضوع توجه دارد. 
آکادمی فوتبال نباید صرفا در حد اسم باقی بماند؛ بلکه 
باشگاه های ایرانی باید همچون آژاکس و بنفیکا امکانات 
پرورش بازیکنان از نظر فنی، تکنیکی و بدنی را ایجاد 
کنند. سهرابی خاطرنشان کرد: متاسفانه نتوانسته ایم از 
استعدادهایی نظیر »اللهیار صیادمنش« استفاده کنیم و 
باشگاه های ترکیه چندین میلیون یورو از این بازیکن کسب 
درآمد کردند. باشگاه های ایرانی عادت دارند پول مفت هزینه 
کنند. وی در پاسخ به اینکه چرا باشگاه تراکتور پیمان بابایی را 
در نیم فصل به فروش نرساند؟ گفت: این بازیکن قرارداد پنج 

ساله با ما داشت و پیش از این با انتقال قرضی بابایی به لیگ 
آذربایجان، درآمد کسب کرده بودیم و باتوجه به شرایط باشگاه 
تراکتور در فصل گذشته، نمی توانستیم مجوز جدایی بابایی 
را صادر کنیم. باشگاه تراکتور طی سال های اخیر توانسته با 
فروش بازیکن درآمدزایی هم داشته باشد. سهرابی با تاکید 
بر اینکه انعقاد قرارداد بلندمدت با بازیکنان جوان و مستعد، 
سیاست اصلی باشگاه تراکتور است، توضیح داد: متاسفانه 
قوانین حاکم بر فوتبال ایران، اجازه انعقاد قرارداد بلندمدت 
با بازیکنان تیم های پایه را نمی دهد. هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال مشوق هایی در این زمینه ایجاد کنند تا باشگاه ها در 
کنار تیم بزرگسالان به آکادمی هم توجه کنند. سپاهان، 
تراکتور و فولاد همه ساله در لیگ  های پایه شرکت می کنند 
و بازیکنان خوبی از دل این بازی ها بیرون می آید، اما برخی 

باشگاه ها صرفا در تهران بازی می کنند. 

مدیرعامل تراکتور:

آکادمی فوتبال نباید در حد اسم باقی بماند

 سعید آذری مدیرعامل پیشین باشگاه های 
ذوب آهن و فولاد، در خصوص وضعیت فدراسیون 

فوتبال صحبت کرد. 
  نظرتان درباره انتخابات فدراسیون 

فوتبال چیست؟ 
امیدوارم فرد کاردان و با رزومه مناسب در 
انتخابات بعدی سکان فدراسیون فوتبال را 
به دست بگیرد. این موضوع با تغییر شیوه و خالی 

از باندبازی امکان پذیر است. 
  گفته می شود »ماجدی«، »دادکان« 
و »ساکت« از جمله کاندیدای احتمالی 

هستند. 
 با توجه به اینکه تصمیم مجمع غیر قابل 
پیش بینی است، نمی شود درباره این انتخاب 
زودتر از موعد پیش بینی دقیقی داشت. وگرنه هر 
3 عزیز رزومه خوبی دارند.  و آقای دادکان باعث 
افتخار فوتبال ایران است. آقای ساکت هم مدیر 

موفقی بوده است. 
  عملکرد میرشاد ماجدی را چطور 

ارزیابی می کنید؟
فدراسیون فوتبال با وضعیتی که بعداز برکناری 
عزیزی خادم داشت، تعجب برانگیز بود اگر 
شرایطی بهترین از این داشت. در عمر مدیریتی 
فوتبالی ام تقریبا چهار جام جهانی را کرده ام این 
دوره ضعیف ترین دوران آماده سازی تیم ملی 
برای این آوردگاه مهم جام جهانی است تنها 4 ماه 
تا جام جهانی2022 قطر باقیمانده است. ماجدی 
و مسئولان فدراسیون باید تمهیداتی بیندیشند 
تا تدارکات و بازی های دوستانه تیم ملی ایران 

بهتر باشد. 
  رقبای با ما تدارکات بسیار خوبی برای 

جام جهانی 2022 دارند. 
در روزهای اخیر لیگ ملت های اروپا در حال 
برگزاری است. ببینید ولز در این تورنمنت چه 
بازی باکیفیتی مقابل بلژیک انجام داد. انگلیس 
هم در این مسابقات حاضر است و میزان آمادگی  
و هماهنگی شان مشخص است در مورد آمریکا 
هم تنها در ماه ژوئن 4 بازی با تیم های مختلف از 
جمله مراکش دارد و احتمالا تا شروع جام جهانی۶ 
یا ۷ مسابقه دیگر برگزار می کند. البته قبول 
دارم که بازیکنان تیم ملی مستعد هستند و اگر 
امکانات خوبی در اختیارشان قرار بگیرد باغیرت 

از شایستگی ایران دفاع خواهند کرد.

گفـــتوگـــو

 »محمد بنا« قید تیم ملی را زد؟ 
ایسنا: پس از غیبت محمد بنا در اردوی 
تیم ملی کشتی فرنگی، شنیده ها حاکیست 
وی اعلام کرده قصدی برای ادامه همکاری 
ندارد. پس از بازگشت فرنگی کاران ایران از جام 
تورلیخانوف قزاقستان، محمد بنا در اردوی 
تیم ملی کشتی فرنگی حاضر نشده است. اردوی 
تیم ملی کشتی فرنگی روز یکشنبه در کمپ 
تیم های ملی کشتی آغاز شد، اما »بنا« غایب 
اردو است و تلفن همراه وی نیز از دسترس خارج 
شده است. پیگیری ها از فدراسیون کشتی حاکی 
است که محمد بنا اعلام کرده، دیگر خسته 
شده و قصدی برای ادامه همکاری با تیم ملی 
کشتی فرنگی ندارد. البته ظاهرا »بنا« اختلافی 
با مسئولان فدراسیون کشتی و علیرضا دبیر 
با توجه به حمایت های همه جانبه از تیم ملی 
کشتی فرنگی ندارد اما به دلیل برخی مسائل، 
عنوان کرده قصدی برای ادامه سرمربیگری 
تیم ملی ندارد. بنا طی سال ها فعالیت خود در 
تیم ملی کشتی فرنگی، بارها به دلایل مختلف 
از سرمربیگری تیم ملی به یکباره کنار کشیده و 
باید دید آیا این بار برای همیشه قید تیم ملی را 

زده یا دوباره به اردو بازمی گردد؟

خارجازمستطیلسبز

سعید آذری:  
ضعیف ترین دوران 

آماده سازی تیم ملی را 
شاهد هستیم! 

خــــبر
 گل محمدی: 

شتاب خوبی در نقل وانتقالات 
داشتیم اما متوقف شد

یحیی گل محمدی پس از ترک باشگاه 
پرسپولیس درباره برگزاری جلسه در باشگاه 
اظهارداشت: جلسه خاصی نداشتم و فقط آمدم 
پیگیر امور نقل وانتقالات باشگاه شوم و ببینم به 
کجا رسیده است. وی در مورد عملکرد باشگاه 
پرسپولیس در نقل وانتقالات تصریح کرد: خوب 
شروع کردیم، ولی باید خوب هم ادامه بدهیم. 
کار ما تازه شروع شده است. شتاب خوبی در 
نقل وانتقالات داشتیم، اما بحث جذب برخی 
بازیکنان متوقف شده است و باید برای عقد 
قرارداد با این نفرات تلاش بیشتری داشته 
باشیم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس راجع 
به ادامه همکاری با حمید مطهری خاطرنشان 
کرد: متاسفانه با آقایان فنایی و رحیم پور قطع 
همکاری کردیم و شرایطی به وجود آمد که 
خودم هم شرمنده شدم. در ادامه همکاری 
و کاری که در پیش داریم، اجازه بدهید یک 
مقدار جلوتر برویم و درباره نفرات دیگر خبر 
خواهد آمد.  گل محمدی در واکنش به نگرانی 
هواداران بابت شرایط احسان پهلوان یادآورشد: 
درباره نفرات صحبت نمی کنم. تمام هم و غم 
ما این است که تیم خوبی ببندیم. وی درباره 
شروع تمرینات سرخپوشان و برگزاری اردوی 
این تیم در خارج از کشور افزود: بستگی به 
برنامه بازی ها دارد، درباره اردو در خارج از 

کشور هم برنامه ریزی نداشته ایم. 

موضع دوگانه کمیته فنی و تکذیبیه وزارت ورزش 

صـــدایپـــای»کـیروش«؟!

 تسنیم: عضو هیات مدیره باشگاه سپاهان اصفهان گفت: در 
تصمیمات مدیریتی طلایی پوشان دخالت نمی کنم. علیرضا 
افضل درباره وضعیت سهمیه تیم فوتسال سپاهان اصفهان 
پس از اعلام انحلال و اینکه نام این تیم در قرعه کشی لیگ برتر 
فوتسال دیده می شد، اظهارداشت: باشگاه درگیر تیم فوتبال 
است و کاری به این ندارد که تکلیف سهمیه چه می شود. هنوز 
مشتری پیدا نشده است و کسی در اصفهان تمایل ندارد تیم را 
در اختیار بگیرد. وی در مورد غیبت ادامه دار خود در نشست های 
هیات مدیره باشگاه سپاهان تصریح کرد: جلسات هیات مدیره به 
درد ما ورزشی ها نمی خورد و افراد خاصی باید در هیات مدیره 
باشند! کاری از دست ما برنمی آید. افضل درباره اینکه آیا از 
عضویت در هیات مدیره سپاهان استعفا کرده است یا خیر، عنوان 
کرد: استعفایی نداشته ام و به نظرم نیاز به استعفا نیست. اگر نیاز 
بود، به ما احترام می گذاشتند و کسی را جایگزین مان می کردند. 
وقتی برای ما ارزش قائل نشوند، نمی توانیم کاری برای ورزش 
اصفهان انجام بدهیم. کاری ندارم که به باشگاه سپاهان بروم و 
دو سال در خدمت آنها بودم، اما الان دیگر نیستم. تصمیمات 

باشگاه به من ارتباطی ندارد!

فوتبــــالداخلی

   خوشامدگویی
در کلیپی که در صفحه رسمی توئیتر منچسترسیتی 
منتشر شده، تصویری از نوجوانی هالند با پیراهن سیتی 
دیده می شود و سپس ویدئو به زمان حال آمده و این ستاره 
نروژی را با پیراهن فصل آینده این تیم نشان می دهد که 

عکس قدیمی را در دست گرفته است. 

 خداحافظی
مارسلو با حضور در ورزشگاه سانتیاگوبرنابئو و در 
مراسم خاصی که برای خداحافظی او ترتیب داده شده بود، 
در حالی که اشک در چشمانش حلقه زده بود، ضمن تشکر 
از خانواده، هم بازی ها، مربی و مدیران رئال گفت: من برای 

بزرگ ترین باشگاه دنیا بازی کردم. 

        توپ
در بازی ایران و الجزایر، شاهد استفاده یک نیمه ای 
از توپ های قدیمی آدیداس بودیم ولی در نیمه دوم 
توپ های جدیدی را که قرار است در جام جهانی 2022 
استفاده شود؛ زیرپای بازیکنان شاهد بودیم. پای 

ملی پوشان فوتبال هم به توپ FWC 2022 خورد.

ت
شــ
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بیــنالمــلل

* نشریه موندودپورتیووی کاتالونیا نوشته است که روبرت 
لواندوفسکی همچنان بر پیوستن به باشگاه بارسلونا اصرار 
دارد و با وجود دریافت پیشنهاد از پاری سن ژرمن ترجیح 
می دهد منتظر فراهم شدن شرایط انتقالش به نیوکمپ بماند. 
این نخستین باری نیست که پاری سن ژرمن نسبت به خرید 
لواندوفسکی ابراز تمایل می کند اما این بار مالکان قطری در حالی 
تصمیم به خرید مهاجم لهستانی گرفته اند که او تمام تمرکزش 
را روی رفتن به بارسلونا قرار داده است. پیشنهاد پاریسی ها 
نتوانسته نظر ستاره بایرن مونیخ را تغییر دهد و تنها هدف او 
بازی برای بارسلوناست. با این وجود راه انتقال لواندوفسکی به 
بارسلونا در حال حاضر هموار نیست و باشگاه کاتالان به او گفته 
است که باید منتظر بماند تا با خروج تعدادی از بازیکنان فعلی 
تیم، امکان پرداخت حقوق به بازیکن لهستانی فراهم شود. 
حقوق پیشنهادی بارسلونا به لواندوفسکی 9 میلیون یورو در 
سال با قراردادی سه ساله است اما پرداخت این حقوق منوط 
به کاهش هزینه های فعلی باشگاه برای پرداخت به یکسری از 
بازیکنان است که در برنامه های تاکتیکی ژاوی هرناندس برای 

فصل آینده جایی ندارند.

آرمان ملی: پس از شکست تیم ملی فوتبال مقابل تیم دوم 
الجزایر انتقادات از »اسکوچیچ« بالا گرفته است. کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش در این خصوص موضع خود را 
در حالی اعلام کردند که صدای پای »کی روش« شنیده می شود. 

  انتقاد عضو کمیته فنی 
عضو کمیته فنی فدراسیون فوتبال انتقاداتی را از سرمربی 
تیم ملی مطرح کرد و گفت که حد و توان اسکوچیچ همین چیزی 
است که در بازی با الجزایر دیده شد. علی اصغر مدیرروستا 
درباره شکست 2 بر یک تیم ملی ایران مقابل الجزایر در دیداری 
تدارکاتی اظهارداشت: خیلی ضعیف بودیم. عملکردمان قابل 
قبول نبود و در همه خط ها ضعف داشتیم، اما یکی از خصوصیات 
بازی تدارکاتی این است که نقاط ضعف را بشناسیم. این بازی 
زنگ خطری برای کادرفنی بود تا هرچه سریع تر نقاط ضعف را 
برطرف کند. وی ادامه داد: در بحث انفرادی، گروهی و تیمی 
دچار مشکل بودیم و این می تواند برای فوتبال ما خطرناک باشد. 
الجزایر فوتبال خوبی به نمایش گذاشت و توانست به ما کمک 
کند. باید از امروز به دنبال این باشیم که مشکلات و ضعف  ها 
را برطرف کنیم. عضو کمیته فنی فدراسیون فوتبال در مورد 
اینکه از ترکیب ابتدایی اسکوچیچ و بازی دادن نورافکن در پست 
مدافع میانی نیز انتقادات زیادی می شود، ادامه داد: سطح توقع 
ما باید از اسکوچیچ پایین باشد! نباید توقع ما از او بالا باشد که 
مثلا بخواهیم یک کار خارق العاده یا کار منطقی کند. همه توان 
اسکوچیچ را می دانند و توان او هم در این حد است. کادرفنی باید 
به خودش بیاید و از این ریسک ها نکند و به دنبال ترکیبی باشد 
که مدت ها با آن بازی کرده است. درست است چند بازیکن ما 
نبودند، ولی در خط دفاعی بازیکن باید سرجای خودش بازی 

کند، نه اینکه یک بازیکن کناری را مدافع میانی بازی دهیم. این 
کار باعث می شود بازیکن هم از لحاظ روحی و روانی خراب شود. 
مدیرروستا در واکنش به این موضوع که بازی با الجزایر نشان داد 
تیم ملی به بازی های تدارکاتی بسیار بیشتری نیاز دارد، عنوان 
کرد: قطعا باید بازی تدارکاتی بیشتری داشته باشیم، ولی یک 
چیز را بگویم؛ 10 الی 15 روز بچه ها بدون بازی تدارکاتی در 
گرمای قطر تمرین کردند و این موضوع به لحاظ روحی و روانی 
روی آنها تاثیر گذاشته بود. تمرینات بدن بچه ها را دچار افُت 
کرده بود اما همه اینها دلیل نمی شود که ما اینطور بازی کنیم. 
به بازی های تدارکاتی نیاز داریم تا نقاط ضعف مان را بیشتر 
بشناسیم. »آیا برگزاری اردو در گرمای قطر منطقی بود؟« وی 
در پاسخ به طرح این سوال عنوان کرد: حقیقتا این را نمی دانم؛ 
دوستان باید جواب این سوال را بدهند. حتما استدلالی پشت 
آن بوده است. به نظر من یک هفته اردو کافی بود ولی نداشتن 
بازی تدارکاتی باعث شد این اردو طولانی شود. عضو کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال در واکنش به این موضوع که تیم ملی ایران با 
شرایط کنونی کار سختی در جام جهانی خواهد داشت، گفت: 
این زنگ خطر توسط تیم دوم الجزایر به صدا درآمد. فکر می کنم 
کادرفنی باید فکر اساسی کند و بتواند در جام جهانی حداقل 
بازی های خوبی را به نمایش بگذاریم. با توجه به موضوعات 
تیمی و کادرفنی ما یکی از سخت ترین جام جهانی  های مان را 
باید داشته باشیم. این حق را می دهیم که باید بازی تدارکاتی 
بیشتری داشته باشیم؛ ولی بچه های ما اصول فوتبال را اصلا 

رعایت نمی کنند.  
  واکنش سخنگوی کمیته فنی 

ابراهیم قاسمپور، سخنگوی کمیته فنی درباره انتقاداتی که به 

اسکوچیچ می شود، تصریح کرد: باید در این مقطع با اسکوچیچ 
ادامه دهیم، چراکه زمان مناسبی برای جابه جایی نیست. تغییر 
سرمربی هم هزینه داشته و هم اینکه به زمان کافی نیاز دارد. در 
آن سو خیلی ها نیز اعتقادی به مربی داخلی ندارند. اسکوچیچ 
دو سال است که کنار تیم است و شناخت خوبی دارد. قاسمپور 
درباره اینکه در کمیته فنی بحث تغییرات در کادرفنی تیم ملی 
مطرح خواهد شد، گفت: بحث جابه جایی مطرح نمی شود، چون 
همان طور که گفتم هم به هزینه سنگین نیاز دارد که امکان پذیر 

نیست و هم اینکه زمان زیادی تا جام جهانی نداریم.  
  جلسه وزیر 

شایعاتی مبنی بر بازگشت کارلوس کی روش به فوتبال ایران 
به گوش می رسد. این خبری است که دیروز در برخی رسانه ها 
منتشر شد و حضور حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان در 
اردوی تیم ملی و جلسه ای که او دور از چشمان سرمربی کروات 
تیم ملی با ۶ بازیکن برگزار کرد، این شایعه را قوی تر می کند. با 
این حال و فارغ از اینکه در صورت جدایی اسکوچیچ چه گزینه ای 
روی نیمکت تیم ملی بنشیند، یک سوال مهم وجود دارد که آیا 
وزارت ورزش وجوانان به دنبال تغییرات در کادرفنی تیم ملی 
است؟ سرپرست اداره کل روابط عمومی وزارت ورزش وجوانان 
با رد این اخبار بیان کرد: موضع وزارت ورزش وجوانان از ابتدا هم 
حمایت از تصمیمات فدراسیون فوتبال بوده و کماکان این موضع 
پابرجاست. وزارت ورزش وجوانان در موضوعات فنی ورودی ندارد 
و تنها به عنوان نقش حامی پشت سر فدراسیون های ورزشی از 

جمله فدراسیون فوتبال است. 
  مربی سابق 

در شرایط فعلی فدراسیون فوتبال به قدری درگیر بحران های 
مختلف و بی پولی است که حتی اگر بخواهد هم بعید است بتواند 
سرمربی جدیدی استخدام کند اما در مراجع بالاتر اوضاع به 
شکل دیگری است و بعضی مشاوران این روزها گزینه تغییر در 
کادرفنی تیم ملی را پیشنهاد داده اند. شخصی که این روزها نامش 
برای جانشینی اسکوچیچ مطرح هم شده هم کارلوس کی روش، 
سرمربی اسبق تیم ملی است که پس از جدایی از مصر تیم ندارد. 
او که مدافعان سنتی در فوتبال ایران دارد و البته منتقدان 
جدی و دلیل جدایی اش از فوتبال ایران همین فشار سهمگین 
دوقطبی بعداز شکست در جام ملت های آسیای 2019 بود. 
»خبرآنلاین« نوشت: نکته مثبت کی روش شناخت خوب او از 
تیم ملی است و مرد پرتغالی سابقه کار با اکثر نفرات حاضر در تیم 
را دارد. کی روش که در فوتبال بریتانیا و آمریکا سال ها کار کرده 
شناخت عمیقی از رقبا دارد. مدافعان او در نهادهای بالادستی 
فدراسیون فوتبال اعتقاد دارند در این شرایط سخت اقتصادی 
کشور، موفقیت تیم ملی در ایجاد نشاط عمومی بسیار اهمیت 
دارد و کی روش می تواند به تیم ملی تا حد زیادی نظم دهد تا این 

بی سامانی تمام شود. 

وضعیت بغرنج تیم ملی 

پیروز قربانی: 

سرمربیگـری »استقـلال« بـرای من زود است
  بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال گفت: اگر مدیران این 
باشگاه به فکر انتخاب سرمربی خارجی هستند باید به او زمان 

بدهند.
 انتخاب سرمربی 

پیروز قربانی درباره روند انتخاب سرمربی جدید استقلال 
اظهارداشت: استقلال سال قبل در فصل نقل وانتقالات بار 
خودش را بست و نسبت به رقیبانش شرایط بهتری رقم زد 
و قهرمان شد. الان می بینیم تیم های رقیب خوب یارگیری 
می کنند. استقلال نباید فرصت را از دست بدهد و هرچه سریع تر 

سرمربی جدید را انتخاب کند.
 داخلی یا خارجی؟

وی در مورد اینکه گزینه داخلی بهتر است یا خارجی، تصریح 
کرد: با احترام به همه دوستانی که در داخل هستند، گزینه ای 
که روند فصل گذشته استقلال را ادامه دهد و قهرمانی بیاورد 
وجود ندارد. شاید گزینه خارجی بهتر بتواند شرایط را به سود 
استقلال عوض کند. فراموش نکنیم فضای مجازی خیلی در 
تصمیم گیری های مدیران ما تاثیرگذار است. مربیان داخلی هم 
باهوش هستند و آن کسانی که پیشنهاد داشته اند با جود جذابیت 

نشستن روی نیمکت استقلال شرایط را درک و در تصمیم شان 
تجدیدنظر کردند.

 کدام سبک خارجی؟
قربانی درباره اینکه سبک کدام گزینه خارجی می تواند به 
استقلال کمک کند، بیان داشت: هر مربی سبک های متفاوت 
خودش را دارد و نمی توانیم بگوییم کدامیک به سبک استقلال 
می خورند. استقلال در فصل گذشته با سبکی که مورد انتقاد بود 
به قهرمانی رسید. اگر قرار است مربی خارجی بیاید باید به او زمان 
بدهند. یکسری افراد داریم که خودشان را صاحبنظر می دانند اما 
چیزی از فوتبال نمی دانند. آنها مربی را تحت فشار می گذارند که 
چرا نتیجه نگرفته است. مربی خارجی از فرهنگ دیگری می آید 
و به زمان نیاز دارد که سبک خودش را جا بیندازد. اگر مدیریت 

استقلال می خواهد مربی خارجی بیاورد باید زمان بدهد.
 استوری 

بازیکن پیشین استقلال در واکنش به استوری برخی  مبنی 
بر اینکه پیشنهادی از استقلال ندارند و آیا او نمی خواهد چنین 
کاری کند، افزود: هنوز به سطحی نرسیده ام که کاندیدای 
سرمربیگری استقلال شوم. سرمربیگری استقلال برای من زود 

است. نه رابطی دارم و نه اینستاگرام که استوری کنم. زمانش 
برسد و لیاقت داشته باشم به سرمربیگری استقلال می رسم و اگر 

نرسیدم ضعف خودم بوده است.
 تیم امید 

قربانی در خصوص عدم نتیجه گیری تیم امید در مسابقات 
زیر 23 سال آسیا، تصریح کرد: هجمه های زیادی روی مهدی 
مهدوی کیا به وجود آمد ولی باید ببینیم چه چیزی به او داده  
و چه خواسته ایم. فوتبال خُم رنگرزی نیست. دوستانی که در 
فدراسیون حضور دارند بهتر می دانند که دیگر نمی توانیم بگوییم 
چون بااستعداد هستیم نتیجه می گیریم. اگر مقابل ترکمنستان 
نتیجه نگرفتیم به این دلیل بود که آنها کار کرده اند. نباید در باد 
این بخوابیم که استعداد داریم و می توانیم نتیجه بگیریم. اگر 10 
بار با ترکمنستان بازی کنیم 9 بار می بریم و شاید یکبار شکست 
بخوریم که آن یکبار از بدشانسی به تیم مهدوی کیا خورد. وی 
ادامه داد: مصاحبه های مهدوی کیا پس از هر بازی را می دیدم که 
می گفت تیم جوانی دارد و این تیم را برای راهیابی به المپیک 
آماده می کند. او می توانست بیشتر بازیکنان لیگ برتری را با 
خود ببرد و رزومه درست کند ولی شجاعانه نفراتی را برد که 
می توانند در مسابقات انتخابی المپیک کمک کنند. جو بدی 
علیه مهدوی کیا ایجاد شد. وقتی در جریان روند آماده سازی 
تیم امید نبوده ایم نباید به خودمان اجازه دهیم یک مجموعه 

را زیرسوال ببریم.  

تیم ملی الجزایر هر چند به جام جهانی صعود نکرد، اما از 
تیم های قابل اعتنا در قاره آفریقا بوده و حریف سرسختی برای 
تیم ملی محسوب می شود. الجزایر چند بازیکن مطرح خود را در 
اختیار نداشت و سرمربی این تیم بیشتر از نفراتی بازی گرفت 
که کمتر یا اصلا از ابتدا در ترکیب تیم ملی کشورشان به میدان 
نرفته بودند. تیم ملی ایران هم غایبانی داشت اما نفرات خوبی در 
ترکیب بودند. نسبت به ترکیب اصلی جای خالی محمدحسین 
کنعانی زادگان، شجاع خلیل زاده و وحید امیری دیده شد. میلاد 
محمدی، سامان قدوس و کریم انصاری فرد هم غایب بودند اما 
غالبا بازیکن اصلی نبودند. نمایشی که در این مسابقه داشتیم 
قابل قبول نبود و الجزایر چالشی جدی را برای ایران ایجاد کرد. 
جای شکر دارد بالاخره تیم ملی یک بازی تدارکاتی برگزار کرد 
هرچند با حریف بازی داشت که شکل بازی اش شباهتی به 
هیچیک از تیم های همگروه ایران در جام جهانی 2022 قطر 
نداشت. به نظرم شرایط تیم ملی اصلا خوب نیست و هر چند 
بیان جملات منفی تاثیر خوبی روی این تیم ندارد، اما بهتر 
است تا مردم را از وضعیت فعلی آگاه کنیم. تیم ملی فوتبال 
ایران اگر به بهترین شکل ممکن دوران آماده سازی را پشت سر 
می گذاشت و در فرمی به مراتب عالی تر نسبت به دیدارهای 
انتخابی وارد قطر می شد اندک بختی برای صعود به مرحله 
حذفی جام جهانی داشت اما با روندی که پشت سر گذاشته ایم 
نباید به مردم دروغ گفت و امید واهی برای آنها ایجاد کرد. اصلا 
وضعیت جالبی نداریم و یکی از بهترین فرصت ها برای برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی را با انجام تنها یک بازی به پایان بردیم. 
تیم ملی ایران پیش از این هم در ادوار قبلی جام جهانی با انجام 
سه بازی و وداع با مسابقات راهی کشور خود می شد. این بار 
هم نباید اصلا دلخوش به صعود بود و با چنین وضعی که مسیر 
آماده سازی را پشت سر می گذرانیم باید امیدوار به ارائه نمایش 
آبرومندانه باشیم. باید سطح توقع مردم را پایین بیاوریم و آنها 
به این آگاهی برسند که صعود زودهنگام به جام جهانی دلیلی 
بر کسب موفقیت در مصاف با رقبای مرحله نهایی نیست. اگر به 
مردم دروغ بگوییم با انجام اولین بازی، آنها پی به قدرت واقعی 
تیم ملی می برند و از تصویرسازی غلطی که برای آنها ایجاد شده 
به شدت ناراحت و دلخور خواهند شد. تیم ملی مناسب ترین 
فرصت را برای آماده سازی از دست داد و بلندترین فیفادی 
برای انجام بازی ها تدارکاتی با برگزاری دیدار با الجزایر به 
پایان رسید. تا شروع مسابقات در قطر دو فرصت برای انجام 
بازی های تدارکاتی داریم. 22 تا 2۷ سپتامبر )31 شهریور تا 5 
مهر( آخرین فیفادی تا جام جهانی است که به نظرم یک بازی 
دوستانه بیشتر نخواهیم داشت و امکان انجام دو بازی نیست 
چون ملی پوشان یک تا دو روز فرصت نیاز دارند تا تمرین کنند 
و سپس به میدان بروند. پیش از شروع جام جهانی هم در نهایت 
10 تا 11 روز به تیم ها اجازه می دهند خود را آماده کنند که در 
آن زمان هم بیش از یک بازی نمی توان انجام داد چون سرمربی 
به دنبال آن خواهد بود تا برنامه های تمرینی خوبی برگزار کند و 
استراتژی های مدنظرش را برای مصاف با حریفان مشخص کند. 


